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Abstract (en)
The subject of the invention is a method for favouring the comminution of particles which have a low mass and are suspended in a fluid, in which
method, by means of at least one fluid jet entering the suspension with a high energy, the particles are caused to strike a surface in order thus to be
comminuted by impact. The surface can, for one particle, be the surface of another particle. The invention is above all characterised in that the jet
entering the suspension is itself formed from a suspension.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren um die Zerkleinerung von Partikeln zu begünstigen, die geringe Masse haben, in einem Fluid
suspendiert sind, wobei durch mindestens einen in die Suspension eintretenden Fluidstrahl mit hohem Energiegehalt die Partikel veranlaßt werden,
auf eine Fläche aufzutreffen, um so prallzerkleinert zu werden. Die Fläche kann für ein Partikel die Oberfläche anderer Partikel sein. Die Erfindung ist
vor allem dadurch gekennzeichnet, daß der in die Suspension eintretende Strahl selbst von einer Suspension gebildet wird.
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